



Supplying Chemical Raw Materials

This company invite all the specialist and experienced suppliers to participate in the tenders of supplying the materials mentioned above The suppliers have to contact the headquarters of the company in Samarra or Medical Gases Factory (affiliate of the company) in Al-Amiria – Baghdad , in order to get the terms of the tender against an amount of unrefundable 100000 ID . Offers should be submitted to the Tender Box of the company in Samarra exclusively which must be submitted before 12:00 PM of the closing date and any offer comes after that time will not be accepted.

The offers must be :

1- Submitted in three sealed envelopes with the name of the company on each ; the number of the tender and the material name.

*The first envelope contains "technical offer " the second "commercial offer " and the third "the required documents" which include:

A- Registration Certificate of the company's establishing

B- A bid bond 1% of the offer's amount either by an approved cheque or a bank guarantee issued by an Iraqi Bank or a loan bonds issued by an Iraqi government to be completed to 5% after the tender being awarded.

C- A letter of obligation innocency from the state organization of taxes (2012) .

D- Tender purchasing receipt.

2- The company is not obliged to accept the lowest prices of any offer.

3-The awarded bidder should pay the Announcement fees.

4- Any offer sent by e mail will be neglected.

- We invite the participators to attend the procedures of tenders' opening after 12:00 pm of closing date.

- specification of the required materials and the general terms of the tender could be found out on the website of the company : www.sdisamarra.com.

- the company also invites all the participators to attend the conference intended to settled in the head office of the company to answer the inquires of the suppliers before one week of the closing date

5- Any offer out of the tenders conditions will be neglected..

Conferance date	Materials	Closing date	Tender number	no
10 / 9 /2012	(5) Chemical Raw Materials	17 / 9 /2012	11/T/SDI/2012	1
18 / 9 /2012	One Chemical Raw Material	24 / 9 /2012	12/T/SDI/2012	2
25 / 9 /2012	One Chemical Raw Material	1 / 10 /2012	13/T/SDI/2012	3

For further information , please visit our website & the website of the Ministry of Industry.

www.sdisamarra.com

www.industry.gov.iq

Falah Hasan Saleh
Director General



اعلان

تدعو شركتنا المجهزين من ذوي الخبرة والاختصاص للاشتراك في المناقصة المبينة في ادناه لتجهيز مواد اولية كيميائية مراجعة مقر الشركة الكائن في سامراء أو مصنع بغداد للغازات الطبية في العامرية للحصول على أوراق المناقصة لقاء مبلغ قدره (100000) دينار غير قابل للرد وتودع العطاءات في صندوق العطاءات بمقر الشركة في سامراء حصرا بموعد أقصاه في الساعة الثانية عشر ظهرا من يوم الغلق المبين لاحقا وعلى ان :-

1- يقدم العطاء بثلاث ظروف مختومة ومثبت عليها اسم الشركة ورقم المناقصة واسم المادة ، الأول فني والثاني تجاري والثالث للمستمسكات المطلوبة وتشمل :-

أ- شهادة تأسيس الشركة .
ب- تأمينات أولية بنسبة 1% من قيمة العطاء بصك مصدق أو خطاب ضمان من مصرف عراقي معتمد أو كفالة مصرفية ضامنة أو سندات القرض الصادرة عن الحكومة العراقية على أن تستكمل باقي نسبة الـ 5 % عند رسو المناقصة.
ج- براءة الذمة من الهيئة العامة للضرائب لآخر سنة مالية.
د- وصل شراء المناقصة .

2- الشركة غير ملزمة بقبول أوطأ العطاءات .
3- يتحمل من ترسو عليه المناقصة أجور النشر والإعلان الأخير .
4- يهمل أي عطاء غير مستوفي للشروط أعلاه .
5- ويمكن الاطلاع على مواصفات المواد المطلوبة وكذلك الشروط العامة للمنافسة على موقع الشركة الالكتروني www.sdisamarra.com

* كما تدعو الشركة كافة المشاركين لحضور إجراءات فتح العطاءات في الساعة الثانية عشر ظهرا من يوم غلق المناقصة والحضور للمؤتمر المنوي عقده في مقرها للإجابة عن الاستفسارات في الساعة 10 صباحا قبل اسبوع من موعد غلق المناقصة

ت	رقم المناقصة	تاريخ الغلق	المواد المطلوبة	يوم عقد المؤتمر
1	11/T/SDI/2012	17 / 9 /2012	(5) فقرات مادة اولية كيميائية	10 / 9 /2012
2	12/T/SDI/2012	24 / 9 /2012	مادة اولية كيميائية	18 / 9 /2012
3	13/T/SDI/2012	1 / 10 /2012	مادة اولية كيميائية	25 / 9 /2012

للمزيد من المعلومات يمكنكم زيارة موقعنا وموقع وزارة الصناعة والمعادن الالكتروني

www.sdisamarra.com

www.industry.gov.iq

فلاح حسن صالح
المدير العام وكالة